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Tirsdag  
10. juni 2025 

Kl. 17.00-20.00 

 
 

 

 

 

 

 

 

AFBUD:  Louise Høgh, Lukas, Sigurd, Rudi, Alina. 

 

FRAVÆRENDE: Nicolaj 

 

 Opfølgning fra sidste møde  

1.  Trafik – Rasmus deltager (17.15-18.00) Der var afbud fra Rasmus. Lennart har haft møde med 
ham og en mand fra Atelia, som laver 
trafikvejsanalyse den 18. maj 2025. De ønsker at vide, 
hvordan elever bliver afleveret i skole, hvor mange 
taxa der kommer, hvor mange der kommer med bus 
mm. Disse data er ved at blive indsamlet – det bliver 
meget af det samme data, som Anna indsamlede  
tidligere.  

2.  Kort nyt: (18.00-18.15) 
a) Formanden 
b) Skoleledelsen 
c) SFO 
d) Elevrådet  
e) Andet. Taxa kørsel 

a) Stormøde 3/6. Oplægge ved Lene Tanggaard var 
godt. Referatet fra mødet sendes med dette referat 
ud. Der er delt 2.2 mil ud, til inklusion – Farsø skole 
har fået knap 400.000 kr. 
Hvis man skulle korte tiden af, kunne der være sparet 
tid på at politikkerne ikke skulle give referater fra hvad 
der var talt om i grupperne – det kan vi godt nøjes 
med at få på skrift.  
I materialet var det tankevækkende, at kurverne stiger 
i indskolingen og udskolingen, men går ned på 
mellemtrinnet. Det kunne være godt at få fokus der.  
Mellemformer – at få fællesskabet til at fungere for at 
den enkelte kan inkluderes. 
b) Læringssamtale den 1/12 kl. 14-15.45. Man er 
velkommen til at deltage.  
Vi har en stor tilstrømning til vores specialklasser. Vi 
får også en del elever fra andre skoler.  
Vi holder de økonomiske parametre. 
Vi har haft en fin TRI dag. Fremadrettet kommer der 
flere aktiviteter til TRI-dagen. Kommunikationen kom 
til flere forældre meget sent i forløbet. Forskellige 
aktiviteter, skal gerne være på og omkring stadion, så 
det er med til at skabe stemninger.  
Der er kommet en tidsplan omkring Høring på budget 
2026. Budget alternativet kommer ud sidst i juli 
måned.  
Der er afbud fra Alina – hun ønsker at træde ud af 
skolebestyrelsen. Vi ønsker at supplere 
skolebestyrelsen med to repræsentanter. 
c) Mini sfo er i fuld gang. Vi er i gang med 
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klassedannelser. På onsdag holder vi årets 
sommerfest for hele SFO’en. Vi har pt en 
stillingsannonce på et par pædagogstillinger hhv til 
skole og SFO. 
d)  
e) Taxa kørsel. Kørsel som er bevilget, fastholdes. 
Fremadrettet skal det vurderes hvert år om en elev 
kan få taxakørsel. Ønsket er at få flere over i offentlige 
ordninger. Det må dog ikke gøre at eleverne ikke 
kommer i skole.  
Der vil være et forbrug på 9.mill ekstra, da det er 
blevet dyrere at køre med taxa. Hovedopgaven er at 
spare på taxakørslen. Den max tid at kører med taxa, 
hæves fra 60 til 90 minutter. Det er med at se 
nuanceret på det – der findes muligheder for nogle 
elever, så de vokser af opgaven. Andre elever vil ikke 
kunne.  
På august mødet vil udvalget tage stilling til hvem der 
er i målgruppen for taxakørsel. 
Der kan også være muligheder i forældregrupper, så 
eleverne kan køre sammen.  
Det er vigtigt at få undersøgt, hvordan det er rent 
juridisk, at kører med andre folks børn. 

3. Erfaringer fra Online skole (18.15-18.25) Vi begyndte den 1. april med 4 elever. Pt har vi 8 
elever. Vi begyndte med vores egne elever, dem har 
vi kendskab til. Det er primært for elever med langt og 
massivt fravær. De fleste forældre har været meget 
positive overfor tiltaget.  
Vi har fået lavet en indskrivningsprocedure, hvor vi 
gennemgår gensidige forventningsafstemning. De 
bliver tilbudt 10 lektioner om ugen. Det er to lektioner 
om dagen. Eleverne skal logge på to gange om 
dagen. Vi dækker dansk, matematik og engelsk. 
Naturfag vil komme på senere.  
Vi dækker fra 4-9 årgang. De er delt op i mellemtrinnet 
og udskolingen. Det kræver en meget tæt kontakt til 
forældrene – i opstartsfasen er det hver uge, herefter 
er det hver anden uge.  
Der laves en optrapningsplan – en trappe med 
muligheder for optrapning – et par elever sidder i 
online lokalet og får undervisning der.  
De andre skoler er begyndt at have interesse for vores 
tilbud. Det er forbundet med mange udfordringer i fht 
GDPR. Så vi har oprettet et eksternt hold. Pt har vi to 
elever på eksternt hold. 
Der er ikke noget økonomi i det – blot glæden ved at 
elever begynder i skole. 
Har man mentorer tilknyttet til onlineundervisningen. 
Vi bruger støttekontatkpersoner – men vi bruger ikke 
mentor ordningen, men det kan godt være vi skal 
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være mere opmærksomme på.   

4.  Princip for EUD 5-7 årgang. (18.25-19.00) 
”Praksisrettet undervisning som 
holddannelsen under §25a gøres 
obligatorisk i 5.-7. klasse i Vesthimmerlands 
Kommune på alle folkeskoler. 
Skolebestyrelserne vedtager princip for 
parksirettet undervisning som holddannel 
+se omfattende 

• Holdstørrelse 

• Antal lektioner og varighed 

• Voksenbemanding 

• Udvælgelsesprocedure 

• Navn på holdet.” 

Status notat fra marts med de prøvehandlinger der har 
været i kommunen. Udvalget har besluttet, at vi skal 
lave et princip ud fra de nævnte punkter: 
 
Se statusnotataet fra marts mødet med. Sendes med 
referatet ud. 
Princippet skal indeholde noget om hvor lang tid 
kurset varer fx 2 lek. over 8 uger. 
Vi skal tage udgangspunkt i §25a. 
Princippet skal dække det vi gør. 
Udvælgelsesprocessen skal være for alle. Vi arbejder 
videre med det næste gang.  
Ledelsen laver et udkast til næste møde. 

5.  Forslag til datoer for 
skolebestyrelsesmøder kommende 
skoleår. (19.00-19.15) 
Tirsdag 5/8 – høringssvar til budget  
Tirsdag 16/9 
Onsdag 5/11 
Tirsdag 2/12 
Onsdag 25/2 
Onsdag 8/4 
Tirsdag 9/6 

Datoerne rettes til, så det passer om at det bliver på 
tirsdage. 
Tirsdag 5/8 – høringssvar til budget  
Tirsdag 16/9 
Tirsdag 4/11 
Tirsdag 2/12 
Tirsdag 24/2 
Tirsdag 7/4 
Tirsdag 9/6 

6.  Skoleårets planlægning (19.15-19.30 Skema i 2. udgave er sendt ud til personalet i dag. De 
er ved at være klar.  
Vi har tænkt specialklasserne ind i faglokalerne, så de 
er benyttet til fulde. 
Vi har fået alle skemabrikker dækket. 
En pædagog har sagt op pr 30/6.  
Alle elever får skemaerne med hjem i den sidste uge 
inden ferien.  
Vi har fyldt alle lokaler op – der er pladsmangel i 
AKT+.  
Der lave venskabsklasser til kommende skoleår. 
Rasmus Alenkær kommer den 8. august og holder 
oplæg for alle personale.  
Der opfordres til at man laver noget socialt og hold 
deling, på tværs af klasserne.  
Der er ønske om at AKT+ får en telefon på hver 
etage.  

7.  Punkter til næste møde (19.30-19.40) • Konstituering af skolebestyrelsen 

• Budget 2026 – høring 

• Skoletrafik 

• Princip for EUD 5-7. årgang – ledelsen 
kommer med et udkast. 

8. Evt. (19.40-19.50) • Indsats for to-kulturelle og DSA – er noget vi 
arbejder videre med.  
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9. Info til forældrene (19.50-20.00) • Vi arbejder med princip for EUD 5-7 årgang. 

• Sommerfest for hele SFO onsdag den 18/6 kl. 
13.15-15.30 

• Online undervisning. 

Vi begynder 17.00 med spisning 

 


